屯門天主教中學



Tuen Mun Catholic Secondary School

Estate Secondary School, Kin Sang Estate, Tuen Mun, N.T. Tel: 24632082 Fax:24676036

http://www.tmcss.edu.hk

親愛的家長:

誠邀家長報名「到校參觀服務」及「家長升學講座」

願上主祝福你們,祝你們在新的學年家庭幸福!

本校自1987年創立至今,在屯門區穩步發展,學生無論在學業和學業以外都有優秀的表 現,得到社會人士廣泛的肯定和認同。為了讓小學六年級的家長更深入認識屯門天主教中學 及學生的日常生活,本學年學校進一步開放校園,家長可預約參觀學校,透過跟校長、副校 長或主任的互動提問,有助家長具體掌握老師如何教導學生、學生的學習情況和行為表現及 學校近年的發展。

此外學校亦會舉辦「家長升學講座」,簡介學校特色及面試策略技巧。 兩項活動資料如下,歡迎有意參加的家長登入網站 (https://forms.gle/kyERdr19MnhDQ7M58)、以二維碼或致電2463 2082 (曾小姐)預約報名。



「到校參觀服務」	「家長升學講座」
日期:2023年11月8日至12月17日	日期:2023年11月25日(星期六)
時間:上午8時15分至下午3時50分	時間:第一場—上午10時至上午11時30分
	第二場一下午3時至下午4時30分
	日期:2023年11月26日(星期日)
	時間:第一場—上午10時至11時30分
	※ 所有場次內容相同,額滿即止

如有查詢,歡迎致電2463 2082 與校務處曾小姐或張小姐聯絡。

主佑!

屯門天主教中學校長

二零二三年十月九日

屯門天主教中學



Tuen Mun Catholic Secondary School

Estate Secondary School, Kin Sang Estate, Tuen Mun, N.T.

Tel: 24632082 Fax:24676036

http://www.tmcss.edu.hk

9th October 2023

Dear Parents,

Invitation to the School Campus Tour and Admission Talk

Established in 1987, our school is reputed and appreciated in the district and our students and alumni excel outstandingly and they are widely recognized by the public. To be more familiar with our school, parents are cordially invited to make a reservation for school campus tour. Parents and students could meet our principal, vice-principals and heads of departments for better understanding the school life of a tuenteenian, including how our teachers guide students and how students behave. Through the visit, parents are surely given an opportunity for being familiar with how learning takes place in our school and our latest development.

Besides, admission talks introducing our school features and the interview arrangements and strategies will be held soon. Interested parents are sincerely invited to make the reservation via online (https://forms.gle/kyERdr19MnhDQ7M58),



QR code or at 2463 2082 (Miss Tsang).

School Campus Tour	Admission Talks
Date: 8 th November to 17 th December 2023	Date: 25 th November 2023 (Saturday)
Time: 8:15 a.m. to 3:50 p.m.	First session 10:00 a.m. – 11:30 a.m.
	Second session 3:00 p.m. – 4:30 p.m.
	Date: 26 th November 2023 (Sunday) First session 10:00 a.m. – 11:30 a.m.
	* The seats are served on first-come-first-served basis
	via registration and all sessions cover the same
	information.

Should you have any enquires, please feel free to contact Miss Tsang or Miss Cheung at 2463 2082.

Yours faithfully,

Wong Kit Principal